

## September 29, 2019

Call to Worship: Psalm 42:1-2 As the deer pants for the water brooks, so pants my soul for You, O God. My soul thirsts for God, for the living God. When shall I come and appear before God?

### English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

#### Order of Service

Praise & Worship/Singing		Song Leader/Youth
Welcome/Announcements		Mr. Kevin Reimer
Congregation (Offering)		Song Leader/Youth
Message	(A Longing for God)	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing		Song Leader/Youth/ Pastor Jake Fehr

### **Activities for the Week of September 29-October 5**

- ❖ Today 2:00pm Sunday School Picnic at the Gaines County Park, everyone is invited, please bring prepared pork chops and tortillas, the Sunday School Board will provide the chips, salad and drinks
- ❖ Wednesday 9:00am Ladies Devotion/ Prayer Time (Mrs. Judy Harms)  
10:00am Sewing Circle at the Fellowship Hall
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

### **Upcoming Events & Announcements**

1. If you are needing to sign up your child for Sunday School, please contact the office or one of the board members. Your child must be 3 years old by September in order to be signed up.
2. On October 2<sup>nd</sup> from 8:00pm-8:45pm the Community Christmas Choir Rehearsal begins at the First Baptist Church.
3. MEC will be making a new Church directory book, appointment's for pictures will be October 21<sup>st</sup> – 25<sup>th</sup>. Sign-ups will be held during the worship service on October 13<sup>th</sup> & 20<sup>th</sup>. You may also call the office throughout the week to schedule your appointment. Anyone who attends regularly is encouraged to participate.

### **Pray For...**

1. David and Margaretha Harms family, Mr. Harms had a stroke and was admitted to the hospital in Amarillo.
2. Healing for the ones battling health issues, also for those who have recently lost loved ones.
3. Safety for all the farmers as the harvest season begins.

## September 29, 2019

Aufruf zur Anbetung: Psalmen 42:2-3 Soo aus een Ree een velangen no freschet Wota haft, soo haft miene Seel een velangen no die, oo Gott. Miene Seel darscht no Gott, no dän läwendjen Gott. Wanea woa ekj bat doa komen, daut ekj ver Gott stonen kaun?

### German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Feed the Children

#### Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang		Song Leader/Youth
Willkommen/Bekanntmachungen		Mr. Kevin Reimer
Versammlung (Opfer)		Song Leader/Youth
Botschaft	(Een velangen no Gott)	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen		Song Leader/Youth/Pastor Jake Fehr

### **Pläne für diese Woche von September 29-Oktober 5**

- ❖ Heute 2:00pm Sonntagsschul Picknick beim Gaines County Park, ein jeder ist eingeladen , bitte bringt vorbereitete pork chops und tortillas mit, die Sonntagsschulvorsitzenden werden die Chips Salat und Getränke besorgen
- ❖ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/ Gebetzeit (Frau Judy Harms)  
10:00am Nähkreis im Gemeinschaftssaal
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

### **Kommende Ereignisse & Ankündigungen**

1. Wenn Sie ihr Kind für die Sonntagsschule anmelden möchten, wenden Sie sich bitte an das Büro oder eines der Komiteemitglieder. Ihr Kind muss bis September 3 Jahre alt sein, um sich anzumelden.
2. Am 2. Oktober von 8:00pm-8:45pm beginnt die Gemeinschafts-Weihnachtschorprobe in der First Baptist Church.
3. MEC wird ein neues Kirchen Gemeindebuch erstellen. Die Termine für die Bilder sind vom 21. bis zum 25. Oktober. Anmeldungen finden während des Gottesdienstes am 13. und 20. statt. Sie können auch das Büro während der Woche anrufen, um ihr Termin zu planen. Jeder der regelmäßig anwesend ist, wird zur Teilnahme aufgefordert.

### **Betet Für...**

1. David und Margaretha Harms und Familie, David hatte einen Schlaganfall und wurde in das Krankenhaus in Amarillo aufgenommen.
2. Heilung für diejenigen, die mit gesundheitlichen Problemen kämpfen, auch für diejenigen die kürzlich eine geliebte Person verloren haben.
3. Sicherheit für alle Bauern da sie mit der Erntezeit beginnen.

